
PROTOKÓŁ NR 55/2018 

Z OBRAD LV SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 30 STYCZNIA 2018 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Sochaczew dotyczącej należności podatkowych 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej Lokalnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Sochaczew 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości oznaczonej jako działka nr ewid. 

40/18 o powierzchni 0,3703 ha położonej w obrębie geodezyjnym Feliksów gmina 

Sochaczew 

7. Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie budowy mostu na rzece Bzurze 

8. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok 

9. Przedstawienie planów pracy Komisji Rady Gminy na 2018 rok 

10. Przyjęcie protokołu z obrad LIII i LV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

11. Sprawy różne 

12. Zakończenie obrad LV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

AD. 1 

Obrady LV Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.00  

W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum 
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AD. 2 

Porządek obrad LV Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD.3 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew 

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/242/2018  w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew 

AD. 4 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Wiesława Skórę o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Sochaczew 

Pan Wiesław Skóra przedstawił projekt i wyjaśnił ,że Pan Winnicki , to taki typ człowieka , 

który chciałby przejąć majątek  , a podatku z niego nie płacić . Pan Winnicki kwestionuje 

wszystkie prawomocne wyroki sądu , swoim zachowaniem narusza podstawowy obowiązek 

płacenia podatków . 

Pan Krakowiak Gabriel stwierdził , że całkowicie zgadza się z uzasadnieniem uchwały , bo 

Pan Wójt realizuje tylko wyroki sądowe i ściąga podatki , bo każdy ma obowiązek płacenia 

podatków 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/243/2018 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Sochaczew. 
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AD. 5 

Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej Programu Rewitalizacji dla Gminy Sochaczew . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że projekt uchwały omówiono na 

posiedzeniu komisji i w związku z tym , że nie ma pytań poprosił radnych  o wzięcie udziału 

w głosowaniu . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/244/2018 w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej Programu Rewitalizacji dla Gminy Sochaczew  

AD. 6 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz  o przestawienie projektu uchwały 

w sprawie nabycia nieruchomości na potrzeby Szkoły Podstawowej w Feliksowie  

Pan Krakowiak Gabriel zapytał , czy prowadzone były negocjacje cenowe i czy ustalona jest 

wysokość kwoty za tę działkę  

Pani Sekretarz poinformowała , że negocjacje były prowadzone i była przy tym obecna Pani 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Feliksowie  

Pani Skarbnik poinformowała , że cena ma być około 40,00 złotych  za 1 m
2
 

Pan Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił , że rozbudowując szkołę w Feliksowie 

zlikwidowane zostanie boisko i nadarzyła się okazja , aby dokupić gruntu na którym można 

byłoby zrobić nowe boisko i plac zabaw dla dzieci . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/245/2018 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie działki nr ewid. 40/18 o powierzchni 0,3703 ha położonej w 

obrębie geodezyjnym Feliksów na potrzeby Szkoły Podstawowej w Feliksowie . 
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AD. 7 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią sekretarz Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie budowy mostu na rzece Bzurze . 

Pani Sekretarz wyjaśniła że jest to uchwała intencyjna 

Pan Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił , że tydzień temu odbyło się spotkanie w Urzędzie 

Miasta w sprawie budowy mostu , który jest bardzo potrzebny dla społeczności lokalnej. Aby 

otrzymać pieniądze z zewnątrz na budowę mostu dobrze jest złożyć wniosek wspólny w 

ramach współpracy między samorządami . 

Pani Agnieszka Offerczak- Ciura  poinformowała , że czytała w prasie , że lokalizacja na 

budowę przeprawy przez rzekę  została  już wybrana i ma to być w linii kładki i przebiegać 

koło Przedszkola Leśne Skrzaty . Pani Offerczak-Ciura stwierdziła że gmina Sochaczew 

powinna mieć też wpływ na lokalizację mostu , a nie tylko brać udział finansowy   

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że 5 lutego o godz. 12.00 w Kramnicach 

Miejskich odbędzie sie spotkanie 3 rad gmin i tam można przedstawić nasze uwagi do 

projektu budowy mostu . 

Pan Wójt Gminy wyjaśnił , że sprawy techniczne budowy mostu dopiero będą omawiane  , 

natomiast spotkanie 5 lutego jest po to , aby wyrazić zgodę na wspólną realizację 

przedsięwzięcia . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę intencyjną Nr LV/246/2018 w 

sprawie budowy mostu na rzece Bzurze . 

AD. 8  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy na 

2018 rok  

- w głosowaniu na projektem uchwały wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/247/2018 w sprawie planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok . 
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AD. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński  poprosi przewodniczących komisji 

Rady Gminy Sochaczew o przedstawienie planów pracy na 2018 rok. 

Plan pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej przedstawił Przewodniczący Komisji Pan 

Gabriel Krakowiak 

Plan Pracy Komisji Oświatowej przedstawiła Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Magdalena 

Krajewska    

Plan pracy Komisji Planowania Przestrzennego , Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Pani Rita Nagłowska 

AD. 10 

Protokoły z LIII i LIV Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 11 

W sprawach różnych głos zabrali : 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński podziękował radnym za pomysł 

zorganizowania jubileuszu par małżeńskich i zaangażowanie w przygotowanie tej 

uroczystości. Pan Ćwikliński złożył podziękowania Pani Sekretarz Gminy , która włożyła 

najwięcej pracy w przygotowanie jubileuszu par małżeńskich. 

Pani Agnieszka Offerczak Ciura powiedziała , że pomysł zorganizowania jubileuszu par 

małżeńskich wyszedł od Pana Przewodniczącego Rady Gminy , ma nadzieję , że będzie to 

dalej kontynuowane . 

Pan Nagłowski Tomasz podziękował za zaproszenie na sesję , ale nic nie słyszy ,gdyż  

głośnik chyba nie działa  

Pani Pastuszko Irena zwróciła uwagę na psy biegające bez opieki , które są niebezpieczne 

,zaatakowały już jedną kobietę . 

Pani Żakowska Anna podziękowała za przekazanie środków na zakupienie sprzętu do 

ćwiczeń    

Pani Borek podziękowała za wyrażenie zgody na zakupienie działki dla Szkoły Podstawowej 

w Feliksowie i wyraziła nadzieje , że być może ta szkoła po rozbudowie się rozwinie . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił Pani Pastuszko , że gmina może tylko wyłapywać 

psy bezpańskie , a te psy biegające luzem po Sielicach mają właściciela i w takim przypadku 

należy prosić o interwencję policję . 
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AD. 12 

Obrady LV Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.30 

 

     Protokółowała 

Wiesława Dałkiewicz    

    

   

 

    

 


